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Rzecznik Praw Obywatęlskich
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szanowna pani profesor

Po razftzeci od uchwalenia ustawy działkowej spotykamy się z atakami na działkowców.
Atak nasĘpił z najmniej oczekiwanej strony, amianowicie ze shony Rzecznika Praw
Obywatelskich.

Pani Rzecznik dołączyła do grupy Ęch,ktorzy chcą zamienić nasze działki w blokowiską
apruy tym dać zarobió deweloperom. V/iemy, że wartość terenów działkowych jest ogromna i to
pozwalana gardzenie ludźmi i chęć zlikwidowania ruchu działkowego w Polsce. Ruch nasz isbrieje
juZ ponad 100lat i skupia ponad l milion działkowców,ptzewfinie emerytów, rencistów, osób
bezrobotnych.

W ubiegłym roką kiedy wreszcie zostałauchwalona ustawą która prawie jednogłośnie
zatwierdzili posłowie z senatorami cieszyliśmy się, że wreszcie będzie spokój. Dziś kiedy
przystąpiliśmy do realizacji ustawy pani Rzecznik nie czekanarealizację ustawy, tylko wąĘi w jej
kons§rtucyjność.

Twierdzi, że ustawa jest niekons§rtucyjna. Plzęcięż nikt nie z;rlvsza ludzi do pozostania w
PZD. Na specjalnych zebraniach w ogrodach, cźonkowie wypowiadają się, czy zostaó w związku
czy odejść. Z danych PZD wynika, że do tej pory l1% ogrodów wysĘpiło zę struktur PZD.
Równiez poszczególni człoŃowie mogą zrzec się członkostwa w związku nie tracąc dzińkl.

I tl zaczyna się niezrozumienie poczynaniami Pani Rzecznik. Ustawa powstała na kanwie
projektu obywatelskiego, któą zafuńerdzLli posłowie. APani Rzecznik ją naz;WaniekonsĘrtucyjna-
Czy Pani Profesor aby nie zauwńyła, że jej obecne postępowanie mija się z Konstytucją. Bo to co
Pani robi, nijak się ma do nazvy Rzecznika Praw Obywatelskich. Jeszczę się nie skończyła
realizacjaustawy, a Pani jako pierwsza próbuje ją krytykować.

Do tej pory Ęłem w przekonanią że Rzecznik Praw Obywatelskich broni najbiedniejszych,
widać myliłem się. Dziś mam wąĘliwości, czy Pani Profes jest moim rzecznikiem i czy skutecznie
broni moich praw.
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